

---

**Referat** fra møde i Breddeudvalget i distrikt Jylland / Fyn

**Afholdt:** Lørdag, den 30. September 10:00 – 13:30

**Deltagere:** Søren Boysen (SB), John Sørensen (JS), Arne Simonsen og John Myrup

**Fraværende:** Pelle Clemmensen

**Punkt 1: Velkomst og evt. nye punkter.**

SB bød velkommen og havde 1 nye punkter til dagsordenen, nemlig punkt 8A.

**Punkt 2: Nyt fra distriktet.**

SB orienterede omkring aflysningen af Post Danmark Rundt for motionister, finder det uacceptabelt at dette arrangement aflyses, burde være en opgave for de 2 breddeudvalg i forening.

Samme problematik var omkring afholdelsen af Kongeetapen hvor udvalget især diskuterede pris, depot indhold m.v.

SB orienterede om at sparsomme økonomi som findes i breddeudvalget, der foreligger åbenbart en aftale mellem DCU's bestyrelse og distrikternes ditto om at kontingentet fra basic klubberne skal tilfalde DCU de første år efter sammenlægningen mellem DCU og DCU-Motion, dette er en aftale som den tidligere bestyrelse fra DCU-Motion ikke har og ikke kender til. Situationen pt. er imidlertid at vi i distrikt Jylland/Fyn ikke har noget som helt budget eller økonomi, vi lever på Licensklubbernes præmisser, en uholdbar situation hvorfor distriktets formand arbejder på at tilføre udvalget en økonomi på som minimum halvdelen af kontingent pr. klub. (den indledende aftale med den tidligere formand, tilbage i 2013/14 lød på kr. 545 til distriktet og kr. 455 til DCU).

Da vi har svært ved at tiltrække medlemmer til breddeudvalget i distriktet har distriktsbestyrelsen foreslået DCU bestyrelsen at gå ind i arbejdet med at skaffe medlemmer til udvalget, dette er dog ikke blevet særligt godt modtaget fra DCU's bestyrelse hvorfor opgaven i første omgang er lagt i hænderne på formanden for Danmarks Cykle Union iht. Referat, vi ser frem til at høre positivt nyt.

**Punkt 3: Projekt 2- Mini kaptajnsuddannelse.**

Da Pelle C. ikke dukkede op til mødet udsættes dette til næste møde.



#### **Punkt 4: Projekt 3 – Træningsanbefalinger.**

Da Pelle C. ikke dukkede op til mødet udsættes dette til næste møde.

#### **Punkt 5: Projekt 6 – Enkeltstartsserie 2017**

SB orienterer omkring forløbet af serien, ikke den store tilslutning, men igen, der var ingen økonomi i udvalget til at udbrede kendskabet til serien, som havde følgende data:

1. Afdeling Fynshav 16 deltagere
2. Afdeling Kerteminde 16 deltagere
3. Afdeling Esbjerg 17 deltagere
4. Afdeling Kerteminde 6 deltagere
5. Afdeling Tønder 18 deltagere

Ser man derimod mod den samlede konkurrence hvor man skulle deltage 3 x for at være med var der kun 2 ryttere som opfyldte dette kriterium.

Forlydende fra arrangørerne så har det været gode og fine arrangementer hvor deltagerne virkelig har givet den gas.

Udvalget aftalte dog at SB skulle være tovholder på en ny omgang af DCU Enkeltstarten, men med et lidt anderledes indhold såsom, arrangører, præmier osv.

#### **Punkt 6: Projekt 7: Motions-Licens.**

SB kunne orientere om at punktet var sat på stand by idet han afventer mere info fra DCU's nedsatte miniudvalg bestående af Jakob Knudsen og Klaus Bach omkring nye tiltag på dette projekt.

#### **Punkt 7: Motion Tidtagervognen.**

SB kunne orientere om de problemer der havde være med tidtagervognen i 2017 men at vi, dette til trods, havde kunne begrænse underskuddet til omkring 10.000kr. derfra kan man så trække prisen for at både DCU Cross og DCU MTB havde benyttet bilen og derved sparet i omegnen af 68.000kr. Dette resultat gør også at man i udvalget ikke ser noget behov for at rette på priserne for 2018.

#### **Punkt 8: Brainstorm/nye ideer.**

JM, som er forholdsvis ny motionist kom med flere indvendinger mod den



eksisterende DCU hjemmeside, den var langt fra brugervenlig overfor vor målgruppe og udvalget bør arbejde for at dette bliver forbedret betydeligt.

### **Punkt 8A: Vintercup.**

AS kunne orientere om at vintercup udvalget til sæson 2017/18 har foretaget en del betydelige ændringer af konceptet, sidste frist for tilmelding er sat til den 22. oktober 2017

### **Punkt 9: Distriktets årsmøde:**

Udvalget diskuterede hvad der skulle til for at få flere basic klubber til at møde frem på distriktets årsmøde i november, det er svært. I stedet vil man forsøge at afholde decentrale møder i foråret 2018 for klubberne for derigennem at øge kendskabet til de nye tider for DCU cykling i 2018 og årene fremover.

Der taltes om at afholde møderne torsdag og lørdag i 8 forskellige "mini" områder.

JS og SB arbejder videre med opgaven.

### **Punkt 10: Næste møde.**

Næste møde afholdes 20. Januar 2018 på udvalgt sted i Kolding.

### **Punkt 11: Eventuelt.**

SB har lavet en "jobannonce" til fremtidige medlemmer af udvalget, annoncen vil blive lagt på DCU's hjemmeside, nye medlemmer kunne evt. også være motionist som er medlem af udvalget på ad-hoc basic, altså kun havde en enkelt funktion ifm. udvalgsarbejdet.

SB havde diverse papirer fra det hedengangne DCU-Motion med til underskrift, dette for at vi kunne lukke de bankkontoer vi i sin tid havde i banken.

Udvalget har fået en henvendelse fra tidtager Keld Schousbøll om at få plads i udvalget, vi byder Keld velkommen som fulgyldigt medlem fra d.d.

\*

Referent: Søren Boysen  
01. Oktober 2017

